
Beszámoló – 2016. november 

Készítette: Marinné Tóth Krisztina 
a Göőz Pál Művelődési Ház és Könyvtár vezetője 

Tisztelt Képviselő-testület! 
Tisztelt Kuratóriumi tagok! 

Beszámolóm a 2015. október és 2016. november közötti időszakban a Göőz Pál Művelődési 
Házban végzett tevékenységem összefoglalása.  

 
A Göőz Pál Művelődési Házat vezetni összetett, sokrétű feladat, amit immár negyedik éve 

látok el. Ezek alatt az évek alatt az itt élő emberek megtanulták az IKSZT mozaikszó jelentését, 
hiszen igyekeztem mindent megtenni azért, hogy az épület valóban integrált, közösségi és 
szolgáltató hellyé váljon.  

Az épület hasznos tartalommal, programokkal, gazdag rendezvénykínálattal való megtöltése 
nem kis feladat, de az elmúlt egy évben is próbáltam minden korosztályi és lakossági igényt 
figyelembe venni a szervezés folyamán. 

Miután átszervezésre került az IKSZT felügyeleti szerve, módosultak némiképp a ránk 
vonatkozó szabályok is. A Herman Ottó Intézet látja el a szakmai felügyeletet intézményünk 
fölött, magas követelményeket támasztva és szigorúan ellenőrizve azok betartását. Az intézet felé 
félévenként kell részletes programtervet benyújtani, amire tavaly november 30-án és az idén 
május 31-én került sor. Mivel újabb átszervezés zajlik az intézetnél, ezért már el kellett készíteni a 
2017-es év első félévének programtervét is, ami november 10-ig beadásra került.  Miután 
elfogadták, ezeknek a megvalósulását is szigorúan nyomon követik.  

Az új szabályok alapján nem negyedévente, hanem félévenként kellett beszámolót készíteni, 
amelyben sor került a programok részletes bemutatására, ezekhez kapcsolva az aktuális jelenléti 
íveket, statisztikát és fényképeket. A beszámolók vizsgálata után az intézet teljesítésigazolást 
állított ki. Az elmúlt négy évben minden negyedévi, majd félévi beszámolóm 100%-ban 
elfogadták, amelyekről az igazolást beszámolóm mellé csatoltam. 

Az elmúlt egy évben művelődési házunkban lezajlott rendezvények felsorolása nagyon 
hosszadalmas lenne, de havi bontásban ezt is megtalálhatják a beszámoló mellé csatoltan.  

A programok tervezésénél igyekeztem minden korosztály igényeit szem előtt tartani, és minél 
szélesebb rétegeket megmozgató rendezvényeket megvalósítani.  

Az első pillanattól az volt a célom, hogy az épületet folyamatosan használják, igazi közösségi 
térré váljon, ahol mindenki megtalálhatja a maga szórakozását, ahol az emberek, idősek és fiatalok 
összegyűlhetnek, ahol lehet olvasni, zenét hallgatni, internetezni, sportolni, játszani. 

Hagyományteremtő céllal több programot is elindítottam az elmúlt évek alatt, így a településen 
tartott fesztiválok is egyre nagyobb népszerűségnek örvendenek, és egyre szélesebb látogatói kört 
vonzanak. Az idén is nagy sikerű volt a Kolbásztöltő, a Kemence, és a Szüreti fesztiválunk. De 
ide sorolhatom a Nemzedékek találkozója a gasztronómiában címmel zajlott programot is. 
Büszkén mondhatom, hogy ezek a rendezvények segítették a helyi hagyományok megőrzését és 
erősítették a településen élők közösségi együvé tartozását. 

A közösségi programok szervezése mellett nagy hangsúlyt fektettem a gyermekek, fiatalok 
számára tervezett alkalmakra. Szívesen vettek részt az ünnepnapokhoz kapcsolódóan 
rendszeresen tartott játszóházak programjain, jól szórakoztak a Farsangi bálon, Családi Napon, a 
Gyermeknapon. Az idei nyár még gazdagabb volt a gyermekek számára, hiszen a hagyományos 
Nyári Ifjúsági Táborunk mellett, bekapcsolódva az Erzsébet Táborok programjába, augusztusban 



módunk nyílt újabb egy hétre vendégül látni az ifjúságot. Mindkét táborunk magas létszámmal 
vonzotta a gyermekeket, és mi az érdeklődést gazdag, sokrétű programokkal, rengeteg játékkal, 
kirándulásokkal igyekeztünk meghálálni. Az ünnepekre való felkészülést, ráhangolódást segítettük 
kézműves foglalkozásainkkal, az idén is igen nagy sikert aratott a Tökös Játszóházunk, Márton 
napi programunk, és az őszi szünetben ismét 31 fiatal számára tudtunk felejthetetlen élményeket 
szerezni Őszi Erzsébet Táborunk programjaival.  

Fontosnak tartottam, hogy a programokon ne csak meghívott előadók szerepeljenek, hanem a 
tehetséges helyi fiatalok és felnőttek is bemutatkozhassanak. Így a rendezvények rendszeres 
fellépői a gyerekekből álló Szeleburdi Színjátszó Kör, és a felnőttek, fiatalok alkotta Csepűrágó 
Színjátszók tagjai. A velük való munka, a közös alkotás folyamata számomra az egyik legszebb 
része a Házban folytatott tevékenységemnek. Velük heti rendszerességgel tartunk próbákat, és 
igyekszünk fellépéseinkkel örömöt szerezni a helyi és a környékbeli falvak közönségének. 

Feladataim közé tartozik a civil csoportok munkájának, rendezvényeik lebonyolításának 
segítése. Minden helyi civil szervezet vezetőjével, tagságával jó viszonyt, jól működő 
munkakapcsolatot sikerült kialakítani, minden téren számíthatnak rám, igyekszem eleget tenni az 
elvárásaiknak. Az idén is sor került több olyan rendezvény lebonyolítására, amelyet a különböző 
civil csoportokkal együttműködve, közösen szerveztünk meg. Egészségnapok, Családi napok, 
Dalostalálkozók, Vándortábor, Vándorkiállítás, és még sorolhatnám. 

Az épület szerves részét képezi a Könyvtár, amelyben könyvtárosi feladatokat is ellátok. 
Örömmel mondhatom, hogy a II. Rákóczi Ferenc Megyei Könyvtárral nagyon jó az 
együttműködésünk. Nemcsak a könyvállományunk, és eszközkészletünk gyarapodott az elmúlt 
években, de a programok lebonyolításához is kapunk tőlük segítséget. Olvasói létszámunk is 
folyamatosan növekszik, köszönhetően az új könyveknek. Fontosnak tartom az olvasási kultúra 
terjesztését, így az óvodánkkal szorosan együttműködve, negyedévenként tartok könyvtári 
foglalkozást a gyerekeknek, de szervezek hasonló foglalkozást az iskolásoknak, és a felnőtteknek 
is. Ezt a célt szolgálja a tavasszal megrendezett Költészet Napi Gála, és az  őszi Irodalmi Est is. 

Könyvtárunk mellett internet-terem is működik. A Művelődési Ház az e-Magyarország hálózat 
részeként ingyenes internetezési, számítógép-használati lehetőséget biztosít a lakosság számára, 
amivel a fiatalok, gyerekek, felnőttek egyaránt nagy számban élnek.  

Jómagam e-tanácsadóként is dolgozom, segítve az érdeklődőket az internethasználatban, 
elektronikus ügyintézésben. 

A helyi média koordinálása is feladatom, a Vadna Tv főszerkesztőjeként. Igyekszünk minden 
fontos helyi eseményt megörökíteni, és az élményeket megosztani a nézőkkel. Kéthetente került 
sor új adás bemutatására, amelyről a havonta kiküldött műsortervből tájékozódhatnak a nézők. 

A helyi újság, a Vadnai Krónikás is a lakosság tájékoztatását szolgálja, amelyet negyedévenként 
jelentettünk meg az idén is. Ennek a szerkesztése, kiadása is az én feladatom. 

Hogy minél magasabb szinten tudjak megfelelni az elvárásoknak, és a munkámat minél 
hatékonyabban tudjam ellátni, az idén is rendszeresen vettem részt IKSZT-s és Könyvtári 
szakmai napokon, képzéseken.  

A feladataimat teljes odaadással és nagy lelkesedéssel láttam el. Eddig végzett munkám jobb 
áttekinthetősége érdekében beszámolóm mellé csatoltam az elmúlt hónapok programjait, 
valamint a teljesítésigazolásokat.  

Kérem mindezek áttekintése után a tisztelt képviselőket, és kuratóriumi tagokat, fogadják el 
beszámolómat! 


